
Andrzej Gotgbieski

Radny Rady Miasta Wfoclawek

.l

^ll
0 3, 12. ?0?1 / ,h{i

t tJn
Y+

Wtocf awek, 03.t2.2A71r.

Pon

dr Morek Wojtkowski
Prezydent Midsto Wloclawek

Szanowny Panie Prerydencie

W imieniu mieszkancow Wfoclawka zwracam siq z uprzejma proibq o wydanie

dyspozycji odpowiednim stuibom by zechciafy dokonai bieiqcej naprawy ubytk6w na ulicy

Zdudskiej.

Stan nawierzchni uliry jest bardzo zdewastowany, powstale ubytki w nawierzchni

stanowiq utrudnienie dla pieszych.
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